
PROTOKOLL nr 2

vid sammanträde den 4/12 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande:
Rudolf Walldén, ordf.,
Reine Gustafsson,
Hilding Lövdahl,
Kaj Alm,
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist (§§ 20-24).

§ 20: Föregående protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 1 av den 13/11/74, vilket godkän

des i befintligt skick och justerades av ordföranden.
§ 21: Ekonomisk föredragning:

Föreningens (Överstyrelsens) ekonomiska ställning hade i ett 
antal poster sammanställts av skattmästaren utvisande i tillgodo
havanden på bank med kr. 72.000:- och på postgiro kr. 42.000 som 
största tillgångar eller tillsammans med andra tillgångar totalt 
kr. 126.208:-

Häremot svarar div. fordringar och planerade anslag etc. 
till behövande sektioner med i stort sett samma belopp. Uppdrogs åt 
skattmästaren att göra en skriftlig sammanställning av det föredragna 
material för att bifogas dagens protokoll.

Uppdrogs likaledes åt skattmästaren att i samråd med kansliet 
framlägga en budget för verksamhetsåret 1974-75.

§ 22: Äskade anslag:
Föredrogs anslagsäskanden från följande sektioner:
bandy: 15.000:-
brottning: 11.800:-
cykel: 5.000:-
damidrott: 6.000:-
handboll: 5.000:-
orientering: 1.500:-
skidor: 14.200:-
slalom: 16.000:-
Beslöts tilldela bandy begärt belopp, brottning 8.000, dam

idrotten 5.000, handboll 4.000, orientering 1.500.
Till cykels behov skall ÖS senare återkomma efter det att 

Lövdahl upplyst, att sektionsstyrelsen ”som regel” klarar sin ekonomi 
på egna initiativ.

Till skidors och slaloms behov beslöts göra en grundlig 
genomgång med resp. sektionsstyrelser och att därför kalla dessa till 
sammanträde med ÖS den 8/1/75 kl. 19 resp. kl. 20 på Stadion

För redan gjord SM-representation i florettfäktning begärde 
sektionen ett anslag med kr. 2.200:- Då tävlingarna avsåg JSM i Göte
borg, nämndes att tidigare praxis inneburit anslag endast i samband 
med senior-SM. Som uppmuntring beslöts frångå tidigare principer och 
medge ett anslag på kr. 1.800:-

(forts.)
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§ 23: Fäkt-ärenden:
Innan företräde lämnades för till dagens sammanträde kallade 

representanter för fäktsektionens styrelse lämnade Alm en orientering 
om instruktören Béla Rerrichs ekonomiska status mot bakgrund av att 
denne torde vara i behov av en mera mot hans stora arbete motsvarande 
ersättning än vad han nu erhåller inom och utanför föreningen. En höj
ning av hans arvode från fäktsektionen med min. kr. 5.000:- ansågs 
realistisk. Beslöts dock att Alm jämte ytterligare någon från ÖS direkt 
med Rerrich skall diskutera situationen.

I närvaro av sektionens ledamöter Oscar Bernadotte och Gunnar 
Friberg behandlades sektionsstyrelsens till Riksidrottsstyrelsen gjorda 
yrkande att Svenska Fäktförbundets årsmöte skulle förklaras ogiltigt 
(hänvisning till ÖS-protokoll nr 1 § 10).

Konstaterades av protokoll den 30/10 att sektionsstyrelsen 
uppdragit åt Friberg att agera i denna angelägenhet. Friberg beklagade 
att han ovetande om att ett dylikt ärende skall ha Överstyrelsens 
sanktion fullföljt sektionens beslut. Dock hade han måst agera huvud
sakligen som ombud för Stockholms Fäktförbund, enär DIF ej har motions
rätt vid specialförbundets årsmöte. Efter diverse påpekanden om hur 
detta specialförbund i olika avseenden nonchalerar DIF:s position 
som en av landets förnämsta fäktklubbar syntes till sist den uppfatt
ningen föresväva Bernadotte/Friberg, att något fortsatt agerande ej 
kunde tänkas leda till något positivt resultat.

Från Svenska Fäktförbundet förelåg svarsskrivelse på DIF:s 
ÖS-skrivelse av den 26/11/74 med accepterande förståelse av DIF:s 
önskan att återkomma i ärendet först på nyåret.

§ 24: Rapporter:
Meddelades att fotbollsårsmötet ägt rum och omvalt sin styrelse 

så när som på en man, Stephan Dolderer, som avsagt sig. Ingen ersättare 
valdes utan styrelsen bantades med en man.

Från ishockeyns styrelsemöte meddelades uteslutande ekonomiska 
bekymmer med påträngande fordringsägare, av vilka några kunde anses 
misskötta.

Frågan om basket på DIF:s program berördes flyktigt.

§ 25: Bingo:
Alm/örnmarker lämnade en redovisning av bingounderhandlingarna 

med Riksbingo AB (tidigare Bally). Efter föredragningen och en ingående 
diskussion beslöts:

dels att DIF under 1975 inte skall spela bingo på Domino II,
dels att Örnmarker, Alm och Theblin i samråd med Hammarby IF skall 

fortsätta och skyndsamt söka slutföra förhandlingarna inom de ursprung
liga ekonomiska ramarna med Riksbingo AB beträffande Domino I.

I ärendet skall till dagens protokoll bifogas Örnmarkers FM.

§ 26: Julklappar:
Efter gjord framställning lämnades skattmästaren fullmakt att till 

kanslipersonalen (5 personer) inköpa och överlämna någon form av julklapp 
Öberg rapporterade om julmarknaden på Fältöversten.

Härefter avslutades sammanträdet.

Justeras:

(Rudolf Walldén)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)

(Kaj Alm, §§ 25-26)


